《单词百科:shepherd是什么意思?shepherd怎么发音?shepherd的解释和用法》

英语单词shepherd是什么意思?shepherd怎么读?shepherd怎么发音?美加网为您整理了shepherd的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



shepherd怎么读

shepherd的读音:[ep d]

shepherd的意思

- 1、n.牧羊人,羊倌;牧师;指导者;
- 2、vt.带领,引导;牧(羊),放牧;照看;

shepherd的相关词组

1、good shepherd 好牧人(耶稣基督的称号);

2、shepherd dog 牧羊犬;

shepherd的近义词

- 1、after prep....后的; (表示时间)在...以后; (表示位置、顺序)在...后面;
- 2、care v.关心,在意;愿意;照顾;(礼貌询问)要;
- 3、care for 喜欢;照料;愿意;
- 4、clergyman n.牧师;教士;
- 5、cloth n.布,织物;牧师,神父;

shepherd的双语例句

1. Tom Banbury was preoccupied with the missing Shepherd child and did not want to devote time to the new murder.

汤姆 · 班伯里一心寻找谢泼德家失踪的孩子,不想花时间处理这起新的谋杀案。

www.tja 2. The shepherd boy waited for his sheep to drink.

牧童等羊喝水.

3. Shepherd boy from the piccolo distant from the Tang Dynasty, are the same throughout the Acacia.

牧童的短笛从遥远的唐朝传来,响彻的是一样的相思.

- 4. A shepherd who cannot read will known more about sheep than the wisest bookworm.
- 一个不识字的放羊娃在有关羊的知识方面比饱读诗书的人所懂得要多得多.
- 5. Oct Official opening the Good Shepherd Daycare Centre with a staff of five and ten children.

正式开办牧幼托儿所,有十个日托儿童和五位工作人员.

6. For three nights, the shepherd maintained his lonely vigil.

牧羊人孤零零地连续看守了三个晚上.

7. The shepherd tended a flock.

这个牧羊人照管羊群.

8. Group of pictures: This shepherd dog be slip board past master!

组图: 这只牧羊犬是滑板高手!

9. The shepherd cried loudly for help.

牧羊人大声呼救.

10. Most of all, OBEY your Good Shepherd, for He knows what's best for you!

最重要的,要顺服你的好牧人,因为他知道什么对你是最好的.

11. Abstract: Pastoral songs in Hunan are the songs sung by shepherd boys while qZZ.com herding cattle.

文摘: 湖南牧牛山歌(以下简称湖南牧歌)是湖南牧童牧牛时唱的歌曲.

12. A shepherd lost the whole of his flock by a dreadful illness.

由于一场可怕的瘟疫,牧羊人的一群羊都死光了.N

13. The other shepherd nodded his head gravely.

那个牧民正经八百地点了点头.

14. The shepherd tells his tale.

牧羊人清点他的羊数.

15. The shepherd always looks after the sheep.

牧羊人总是照料绵羊.

16. German Shepherd Dogs are predisposed.

德国牧羊犬易感.

17. The shepherd whistles and sends the dog instructions from a distance.

牧羊人从远处吹哨子,向狗发出指令.

18. During the night in the outside Bethlehem shepherd was guarding their sheep.

夜间,在伯利恒的野外,牧羊人正在看守着羊群.

以上是美加网为您整理的shepherd怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于shepherd的用法

、shepherd的释义、shepherd的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/shepherd

